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Seja je potekala v petek, 25. 3. 2022 ob 14.28 uri v senatni sobi. 

 
 

 
 

Predlagani dnevni red: 
1. potrditev dnevnega reda; 
2. potrditev zapisnika 3. redne seje ŠSPF; 
3. poročanje o dogajanju na ŠSUL; 
4. razno 
 
 
 
Prisotni: 
Sara Gorinjac, Matej Igličar, Andrej Fatur, Lara Buzina, Maja Vizjak, Matevž Krašek, Nika 
Podakar, Urban Lečnik Spaić 
 
Odsotni: 
Kristjan Briški 
 
 
Sejo je začel predsednik ŠSPF Andrej Fatur. 
 
AD1 
 
Predsednik je na dal na glasovanje potrditev dnevnega reda. 
 
Predlog sklepa št.1: 
 
Potrdi se predlagani dnevni red 4. redne seje ŠSPF. 



 
 
 
Rezultat glasovanja: 

ZA: 6 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 

 
Sklep št. 1 je soglasno sprejet. 
 
 
AD2 
 
Predlog sklepa št. 2:  

Zapisnik 3. redne seje ŠSPF se potrdi. 

 

Rezultati glasovanja: 
ZA: 6 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 

 
Sklep št. 2 je soglasno sprejet. 
 
 

 
AD3 
 
Predsednik je odprl točko 3., poročanje o dogajanju ŠSUL. Povedal je, da se je ŠSUL 
konstituiral februarja in da je do zdaj imel 1 redno sejo, na kateri se je med drugim potrdilo 
pismo ministrstvom glede zakona o strokovnih in znanstvenih nazivih. 
 
Na tej točki se je seji pridružila Lara Buzina 
 
Predsednik je nadaljeval, da se je na 1. redni seji prav tako ob volitvah v organe Senata UL 
predstavilo stališče predsedstva ŠSUL, da se zaradi nekaterih splošnih težav v volilnem 
obdobju na ravni več fakultet zavzame stališče, da so lastnoročni podpisi le ročni in ne 
skenirani. ŠSUL je sprejel mnenje, da članice v skladu s tem prilagodijo svoje postopke. 
 
Predsednik je zaključil poročanje s predvidenim datumom 2. redne seje, ki naj bi potekala v 
začetku aprila. 
 
 



 
Sledilo je vprašanje Nike Podakar glede objave spremembe pravilnik. Predsednik ŠSPF je 
odgovoril, da bo objavljen čez teden dni 
 
Na tej točki se je seji pridružila Sara Gorinjac. 

 

AD4 

Predsednik ŠSPF je odprl točko razno. 

 

Predsednik ŠSPF je začel s pozivom glede delovanja odbora za PR.  

 

Matej Igličar je nadaljeval z naslovitvijo pobude glede ustanovitve fakultetnega banda. Izrazil 
je strinjanje z idejo, a bil zadržan glede možnosti pridobitve prostora za vaje in hrambo 
inštrumentov. Pridružil se je predsednik ŠSPF, ki je prav tako dejal, da bi bilo tak prostor na 
fakulteti težko najti. 

 

Sara Gorinjac je izpostavila slabe razmere na ženskih straniščih in povedala, da imajo nekatere 
kabine slabe zapahe, tako da vrat ni moč popolnoma zapreti. Nadaljevala pa je še s prošnjo 
varnostnika za dodaten ključ za vrata študentske sobe.  

 

Nika Podakar je vprašala predsednika ŠSPF glede rednega objavljanja sklicev in zapisnikov. 
Predsednik ŠSPF je odgovoril, da sicer postopek objave ni odvisen zgolj od njega, a da se bo 
v prihodnje potrudil, da bodo sklici in zapisniki objavljeni pravočasno. 

 

AD5 

 

Predsednik ŠSPF je dodal nov predlog sklepa in ga dal na glasovanje 

 

Predlog sklepa št. 3:  

ŠSPF bo vzpostavil sistem rezervacije študentske sobe in oblikoval seznam upravičenih do 
študentske sobe. 

 

 

Rezultati glasovanja: 



 
ZA: 8 
PROTI: 0 
VZDRŽANI: 0 

 
Sklep št. 3 je soglasno sprejet. 
 
 

 

 

Seja je bila zaključena ob 14:54 

 

 

Matevž Krašek        
Tajnik ŠSPF        
 

 
 

 


